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P R O T O K Ó Ł  NR XXI/16 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

czas trwania od 14
00

 do 15
05

 

sala nr 5 Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie 

z dnia 22 sierpnia 2016 roku  

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

Ponadto w obradach udział wzięli /listy obecności stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu/. 

Ad.1.  

Otwarcia XXI sesji nadzwyczajnej i powitania Burmistrza, Skarbnika Gminy, radnych, 

dokonał Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady Miejskiej. Stwierdził według listy 

obecności, że na stan 15 radnych obecnych było 14, a zatem podejmowane uchwały są 

prawomocne. 

 

Ad.2 Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

3. Informacja o działalności burmistrza między sesjami. 

 

4. Wnioski i zapytania. 

 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Strzelecko-Drezdeneckiemu w 2016r. 

b) zmian uchwały budżetowej gminy na 2016 rok. 

c) przystąpienia do przedsięwzięcia wspólnego: „Przebudowy drogi gminnej nr 001407F 

na działce nr 214/2 obr. Stare Osieczno oraz drogi gminnej (bez nadanego nr)  

na działkach: nr 23, 35, 39 obr. Chrapów i działkach: nr 147, 145 obr. Mierzęcin,  

do miejscowości Chrapów,” na odcinku o długości ok. 3 km.. 

d) przystąpienia do przedsięwzięcia wspólnego: „Przebudowy drogi gminnej  

(bez nadanego nr) na działkach: nr 102 i 8/7 obr. Podlesiec do miejscowości 

Podlesiec,” na odcinku o długości ok. 650 m. 

 

6. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

 

7. Komunikaty. 

 

8. Zakończenie sesji. 
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W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada porządek obrad przyjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych,  

przeciw 0  radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

 

Ad.3. Informację o działalności Burmistrza między sesjami przedstawiła Sylwia Łaźniewska 

z-ca Burmistrza: 

 Dnia 13 lipca Burmistrz Dobiegniewa spotkał się w Zielonej Górze z dyrektorem Zarządu 

Dróg Wojewódzkich. Rozmowy dotyczyły przebudowy drogi wojewódzkiej do 

miejscowości Mierzęcin. 

 

 Dnia 14 lipca  odbyło się kierownictwo Urzędu na którym dokonano podsumowania 

Turnieju Dobiegniew CUP , dokonywano analizy wszystkich projektów związanych z 

rewitalizacją miasta i omówione zostały sprawy bieżące. 

 

 Dnia 15 lipca odbyło się spotkanie z Nadleśniczymi w sprawie remontu dróg gminnych. 

Gminę Dobiegniew odwiedził Dyrektor Zarządu  dróg krajowych i autostrad rozmowy 

dotyczyły przebudowy drogi krajowej nr 22 w Dobiegniewie. 

 

 Dnia 19 lipca odbyło się posiedzenie Zarządu CZG SGO5.Zarząd gościł naczelnika 

Urzędu Skarbowego z Drezdenka. Rozmowy dotyczyły windykacji opłat za śmieci. 

 

 Dnia 20 lipca miało miejsce posiedzenie kierownictwa urzędu i jednostek organizacyjnych 

gminy w sprawie zarządzenia Pani Premier Beaty Szydło w zakresie bezpieczeństwa ŚDM 

i Szczytu NATO. 

 

 Dnia 1 sierpnia w Urzędzie Miejskim odbyło się spotkanie z Nadleśniczym Głuska 

rozmowy dotyczyły przebudowy drogi lokalnej w miejscowości Chrapów. 

 

 Dnia 3 sierpnia Urząd Marszałkowski zorganizował spotkanie na temat podziału na strefy 

województwa lubuskiego, które  będą obsługiwane przez  przypisane Regionalne Instalacje 

Przetwarzania Odpadami Komunalnymi. 

 

 Dnia 4 sierpnia miała miejsce komisja mieszkaniowa. 

 

 Dnia 5 sierpnia odbyło się spotkanie z sołtysami. Sprawy dotyczyły organizacji 

tegorocznych dożynek i remontów zaplanowanych w sołectwach. 

 

 Dnia 9 sierpnia Burmistrz uczestniczył w spotkaniu w Zielonej Górze na temat Programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich  i związanym z tym dofinansowaniem do dróg lokalnych 

oraz w Departamencie Zarządzającym Regionalnym Programem Operacyjnym w sprawie 

pozyskiwania środków finansowych na Centrum Pomocy Społecznej. 
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 Dnia 10 sierpnia miało miejsce kierownictwo urzędu omawiane sprawy to: 

 

 Centrum Usług Wspólnych. 

 

 Budowa dróg lokalnych i dróg leśno-gruntowych. 

 

 Remont oczyszczalni ścieków w Dobiegniewie. 

 

 Informacja na temat przebudowy linii kolejowej Poznań –Szczecin. 

 

 Zjazd Rodzin Woldenberskich. 

 

 Przygotowanie placówek oświatowych do roku szkolnego 2016/2017. 

 

 Dnia 11 sierpnia uczestniczyłam w Święcie Policji w Drezdenku. 

 

 Dnia 14 sierpnia w Radęcinie odbyła się 9 edycja Placka Drożdżowego Serdecznie 

podziękowania dla Pani Radnej Marzeny Wierzbickiej i rady sołeckiej za  przygotowanie 

uroczystości. 

 

 Dnia 16 sierpnia Burmistrz spotkał się z Starostą Strzelecko –Drezdeneckim tematem 

spotkania była wspólna inwestycja, a mianowicie przebudowa drogi do miejscowości 

Głusko i Moczele. 

 

 Dnia 17 i 18 sierpnia odbyło się spotkanie z Nadleśniczym Głuska i Smolarza Rozmowy 

dotyczyły remontu dróg leśno –gruntowych. 

 

 Dnia 18 sierpnia Burmistrz spotkał się w Zarządzie Dróg Wojewódzkich w Zielonej 

Górze. Rozmowy dotyczyły planowanych remontów dróg wojewódzkich. 

 

 

Ad.4.  Wnioski i zapytania. 

           Paweł Łysiak radny- ma pytanie odnoście dróg. Czy droga do Mierzęcina i 

 ul. Poznańska będą zrealizowane w tym roku i czy będziemy w najbliższym czasie robili 

drogi gruntowe między innymi ul. Partyzancką? 

 Marzena Wierzbicka radna – chciałabym  zapytać o lekarza w Radęcinie. Remontowany 

jest ośrodek zdrowia w jakim celu i dla kogo jest ten remont przeprowadzany?  

Waldemar Szpila radny- czy będą zrealizowane obietnice Burmistrza w sprawie dróg 

gruntowych Lubiewko-Chomętowo? 

 Joanna Grabia – wielokrotnie prosiłam o ubijarkę na drogę Słonów-Ługi. 
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Ad.5. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Strzelecko-Drezdeneckiemu w 2016r. 

 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie : za głosowało 14 radnych, przeciw  0 radny, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXI/124/16 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

b) zmian uchwały budżetowej gminy na 2016 rok. 

 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie : za głosowało 14 radnych, przeciw  0 radny, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXI/125/16 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

c) przystąpienia do przedsięwzięcia wspólnego: „Przebudowy drogi gminnej nr 

001407F na działce nr 214/2 obr. Stare Osieczno oraz drogi gminnej (bez nadanego 

nr) na działkach: nr 23, 35, 39 obr. Chrapów i działkach: nr 147, 145 obr. 

Mierzęcin, do miejscowości Chrapów,” na odcinku o długości ok. 3 km. 

 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie : za głosowało 14 radnych, przeciw  0 radny, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXI/126/16 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

d) przystąpienia do przedsięwzięcia wspólnego: „Przebudowy drogi gminnej  

(bez nadanego nr) na działkach: nr 102 i 8/7 obr. Podlesiec do miejscowości 

Podlesiec,” na odcinku o długości ok. 650 m. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie : za głosowało 14 radnych, przeciw  0 radny, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXI/127/16 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Ad.6.  Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

 

Leszek Waloch Burmistrz – będzie wymieniona nawierzchnia w tym roku dotyczy to drogi 

Mierzęcin i ul. Partyzanckiej są zabezpieczone środki na ten rok. Jak wróci Kierownik RKG 

J. Hatała z urlopu to zlecę mu, żeby to tych tematów powrócił. Tłuczeń w miejscowości 

Podlesiec jest przeznaczony na drogę Lubiewko – Chomętowo. 

 GDDiA niebawem rozpocznie przebudowę mostu drogowego nad rzeką Mierzęcka Struga 

w ciągu drogi krajowej 22. Dyrektor Oddziału GDDiA w Zielonej Górze pan Przemysław 

Hamera poinformował mnie, że Dobiegniew jest ujęty w rządowym  Planie Likwidacji  

Miejsc Niebezpiecznych. 

Waldemar Szpila radny - co to znaczy miejsc niebezpiecznych?. 
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Leszek Waloch Bur mistrz  - na całej mapie Polski są zaznaczone drogi krajowe na który 

należy zwiększyć bezpieczeństwo ruchu. Cele rządowego Planu Likwidacji Miejsc 

Niebezpiecznych to zapobieganie technicznej degradacji obiektów mostowych oraz 

likwidacja zagrożeń bezpieczeństwa (tzw. „wąskich gardeł”) spowodowanych złym stanem 

technicznym tych obiektów oraz na budowę nowych oraz poprawę istniejących dróg, 

zapewnienie spójności komunikacji, poprawę poziomu bezpieczeństwa uczestników ruchu. 

 Rozmawiałem z biurem projektowym, które wykonuje dokumentację na budowę linii 

kolejowej Poznań- Szczecin. Koncepcje tej przebudowy maja już zatwierdzoną teraz są na 

etapie projektowania. Bardzo zabiegamy o to, żeby z dworca przejście podziemne było  

 na przestrzał do ul. Leśnej. Na sesji wrześniowej powiem co udało się ustalić. Interesuje nas 

również jakie będzie rozwiązanie dotyczące przejazdu z drogą krajową 22. Dlatego, że 

zagrożony jest przejazd Dobiegniew – Osiek. Pociągi na tej trasie maja się poruszać z 

prędkością od 160 do 180 km/godz.  to zagrożenie jest, że  tunelu nie będzie. Na odcinkach 

40 kilometrowych może być tylko jeden przejazd w takim razie zobaczymy jak będzie 

koncepcja PKP. 

 Odpowiadając na pytanie o lekarza w Mierzęcinie to go nie będzie. 

 Marzena Wierzbicka – dlaczego nie, mamy lokal to jest ważne. 

Leszek Waloch Burmistrz – obiecaliśmy sobie razem z panią wiceburmistrz, że jeszcze raz 

zaprosimy panią doktor M. Lipnicką i postaramy się ją namówić do dyżuru w Radęcinie raz  

w  tygodniu. Z informacji od pani doktor M. Lipnickiej wiem, że zabrano 900 kart zdrowia, 

które należały do ośrodka w Radęcinie. Do przychodni w Dobiegniewie po śmierci doktora 

Urbana przepisało się 600 pacjentów, a pozostałe 300 osób z tego, co wiem już podpisało 

deklarację.  

Marzena Wierzbicka radna – stało się tak, bo ludzie byli pewni obaw, nie wiedzieli  

co robić. Oni deklarują, że w każdej chwili się przepiszą. Społeczność ratowałyby dwie 

godziny dyżuru dziennie. 

Sylwia Łaźniewska Wiceburmistrz – nawet przepisanie 900 osób dla pani doktor Lipnickiej 

jest mało. 

Leszek Waloch Burmistrz – przy zleceniach takich jak podstawowe badania-  moczu, krwi, 

prześwietlenia itp. plus utrzymania lekarza rodzinnego, to te wszystkie koszty łącznie na 

utrzymanie są zbyt duże. Jeszcze raz zaprosimy panią doktor Lipnicką i zobaczymy 

 jakie będzie jaj stanowisko. 
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Ad.7. Komunikaty. 

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM - Burmistrz Dobiegniewa wraz z Zarządem 

Osiedla serdecznie zaprasza na obchody Gminnego Święta Plonów, które odbędą się w dniu 

28 sierpnia 2016r. na plaży nad j. Wielgie. 

 Dnia 01 września 2016r. obchody 77 rocznicy wybuchu II Wojny Światowej pod hasłem 

"Nigdy więcej wojny". 

 Dnia 18 września 2016r. odbędzie się Sztafetowy Rajd Rowerowy – 1050 km na 1050-lecie 

Chrztu Polski. 

 Dnia 12 września 2016r. odbędzie się spotkanie Burmistrza z mieszkańcami. 

 

 Ad. 8. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XXI  

sesję nadzwyczajną Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach  

radnym. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Joanna Rybacka                                                                               

                                                                                                   Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                              w Dobiegniewie 

                                                                                                         /-/ Marek Kowalczyk 

 


